

KLUSĀ DABA

Anna Ansone

Spielfilm 2020, 23 Minuten Lettische Sprache Deutsche Untertitel Written and Directed by **Anna Ansone**Director of Photography **Mārtiņš Jurevics**Producer

Elīna Vaska, Guna Zariņa, Dace Everss

Editing

Cast

Jurgis Ločmelis Set Design

Annija Korpa

Estere Betija Grāvere

Music

Miķelis Putniņš

Sound

Kārlis Drukteins

Sound Design

Lauritz Baudish

Gaffer

Lisa Heldmann

Executive Producers **Beāte Olekte, Džeina Kusina**

Diploma Supervisors

Prof. Melissa de Raaf, Prof. Katrin Laur, Rita Schwarze

Production

Kunsthochschule für Medien Köln, Anna Ansone

Funding

Film- und Medienstiftung NRW

Premiere

International Short Film Festival Oberhausen 2020 Contact Director Anna Ansone anna.ansone@gmail.com

> Contact Production Kunsthochschule für Medien Köln Academy of Media Arts Cologne

Press/PR, Ute Dilger Peter-Welter-Platz 2 50676 Köln, Germany +49 (0)221 20 189 330 ute.dilger@khm.de

khm.de





STILL LIFE

Anna Ansone

Fiction 2020, 23 minutes Latvian Dialogues English Subtitles Elīna kehrt in das Haus zurück, indem sie aufgewachsen ist, um sich mit dem Nachlass ihrer Großmutter zu befassen und das Haus potentiellen Käufern zu zeigen. Die Präsenz des Geists ihrer Großmutter lässt sie über das kalte Verhältnis ihrer Großmutter zu ihrer Mutter reflektieren und sie stellt fest, dass ihre Beziehung zu ihrer Mutter eine ähnliche Richtung einschlägt.

Anna Ansone wurde 1993 in Riga, Lettland, geboren. Von 2012 bis 2016 studierte sie an der LKA Nacionālā filmu skola (National Film School) in Riga und arbeitete als Film Editorin. Von 2016 bis 2020 absolvierte sie ein Postgraduales Studium an der Kunsthochschule für Medien Köln. *Klusā daba* ist ihre Abschlussfilm an der KHM.

en

de

Elina returns to the house where she grew up after her grandmother's death to take care of her belongings and show potential buyers around. The presence of her grandmother's ghost makes her reflect on her own relationship with her mother.

Anna Ansone was born in Riga, Latvia, in 1993. From 2012 to 2016 she studied Film at the LKA National Film School in Riga. Since 2016 Anna has been living and working in Cologne, where she was a postgraduate student at the Academy of Media Arts Cologne (KHM). *Klusā daba* is her KHM graduation film.

STILL LIFE2020, 23 min
1,66:1, 16mmLatvina Dialogues
English Subtitles



